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-  Werkt uitzonderlijk goed bij ouderen blijkt uit info van EMA

- Ook voor moderna geldt dat

- Astra Zenica niet en Sanofi zelfs on hold nu.

-  Aanvullende informatie

- uit EEE en nog een modellering
- Dat leidt tot inzetten voor de ouderen levert meeste op, nu in piek epi kun je dit niet negeren. Snel zijn daarmee.

- Epidemiologie, in augustus ??

- Ouderen is 60 plus zegt GR, werken van oud naar jong
- En: advies om onderscheid tussen met en zonder onderliggend ziekten eruit halen

Eerder in stukken wel suggestie dat dit zo is, echter niet zo sterk wetenschappelijk onderbouwd als ze het nu hebben.

Begrip voor feit dat uitvoering op deze termijn aanpassen zeer lastig is, echter wel dan ouderen gaan inregelen.

Verder worden zij ook benaderd door zorggroepen en geven ze aan dat epi is gewijzigd [EY zeef aan dat daar geen andere advies

over komt vanuit medische kant.

Ten algemene geen andere aanpassingen.

MRNA vaaccin doen aan oudern.

Aanpak moet gaan wijzigen, AZ niet inzetten voor ouderen. Obv info uit Lancet, bij ouderen minder dan 60%.

Alle types vaccin, zsm de prioritaire gfoepen doen, onafhankelijk van vaccin.

Dit is verandering. Vaccins toebedelen aan specifieke groep, dat spreidt door de tijd.

Wat er ook gebeurt, alles zoveel mogelijk parallel inzetten.

Gegeven de huidige situatie is het steeds belangrijker om verspreiden tegen te gaan. Dus Astra Zenica inzetten voor 18-60.

Twee scenario’s:

1. Volledige draai.

2. Hybride: 613000 inperken tot 22500 medewekers in verpleeghuizen, daarmee start je en dan de rest inregelen voor de

ouderen.

Roer om wil hugo niet.

Lobby gezeik zijn we hiermee kwijt.

Je gaat al zoveel ervan afsnoepen als je grote groep doet voor biontech dat je mogelijk niet genoeg heb.

Je schuift dan in de tijd.

Als je de uitgenodigden laat staan.

We hebben nog niet uitgenodigd, dus we kunnen nog terug.

Hij wil 2 varianten zien.

Wanneer denkt Astra te leveren, EMA adviseert in 233k 3-4. Wat is dan omvang van eerste levering van Astra.

GR mag niet opschrijven dat het meteen moet. Bij eerst volgende gelegenheid.

Ze moeten niets opschrijven over verspreiding virusniet nader ingaan op hoe goed iets is tegen verspreiding en besmettelijkheid.
Onze strategie gaat uit van ziekte en

Ze kunnen niets schrijven over Astra Zenica, dat is nog niet rond. Maar loftrompet steken over B/P.

Wendbaarheid eerst checquen bij GGD en LHV.
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Als hybride, hoeveel je dan doet? Allen of verpleeghuismedewerkers.

Astra dan voor alle zorgmedewerkers. Hangt dan af van wanneer Astra spul uitgereden kan worden.

Advies beleidsmatig en uitvoeringstechnisch.

Wanneer naar buiten, dat moet dan gelijk met het advies.

Scenario’s beter uitschrijven.


